
El ministre José Blanco ha afirmat que al setembre s’enviarà la documentació a Europa per aconseguir la declaració d’interès públic de la línia Formentera-Dénia
dijous, 28 d'abril de 2011 13:42

El conseller de Turisme i Mobilitat del Consell de Formentera, Josep Mayans i la consellera de
Benestar Social i Senadora per Eivissa i Formentera, Margalida Font, han informat avui en roda
de premsa sobre els terminis concrets donats per part del Ministeri de Foment respecte la
declaració d’interès públic de la línia Formentera- Dénia-Formentera.

  

La senadora per les Pitiüses, Margalida Font, va assistir al passat dimarts al ple del Senat a
Madrid, on tal com es va comprometre amb el Consell de Formentera, la seua primera
intervenció va ser relativa a l’estat en què es trobava la declaració d’interès públic de la línia
Formentera-Dénia-Formentera.

  

Gràcies a tota la tasca realitzada per la institució insular en els darrers anys, el ministre de
Foment, José Blanco va determinar una data precisa per aquesta reivindicació històrica per
Formentera, afirmant que s’està treballant amb això i que durant el mes de  setembre s’espera
poder traslladar tota la documentació a Europa per a la modificació del Reial Decret 1516/2007,
de 16 de novembre, amb la garantia d’unes freqüències setmanals de connexió directa amb la
Península. 

  

El Consell de Formentera i el Govern Balear han treballat intensament en aquesta línia amb
varietat d’actuacions com l’elaboració d’un estudi justificant el perjudici econòmic que pateix
Formentera per l’absència d’una connexió directa i pel monopoli actual de les companyies
navilieres enviat a la Direcció General de la Marina Mercant, així com les manifestacions del
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Tribunal de la Competència a l’any 2004 referint-se a aquesta concentració d’empreses de
transport marítim entre les Pitiüses.

  

Per la seua banda, el conseller de Mobilitat ha celebrat que, per primera vegada i després de 4
anys de pressió, s’hagi donat una data concreta per aquesta fita històrica i ha animat a la
senadora a continuar en la mateixa línia de feina, així com a sol·licitar que es faci un contracte
administratiu especial de servei públic en la línia Formentera- Dénia-Formentera mentre no
arribi la declaració d’interès general i abans que finalitzi el contracte amb l’empresa
encarregada d’oferir les connexions de servei públic a les Balears a finals del 2011.  

  

El Consell de Formentera treballa íntensament amb aquesta possibilitat per tal d’aconseguir
una connexió directe de Formentera amb la Península, com la resta de les Illes Balears.

  

Tot i que des de la Marina Mercant es comprometeren al juliol del 2009, a incloure Formentera
de cara a la renovació del contracte amb l’empresa gestora de les connexions marítimes entre
les Pitiüses a finals del 2011, el Consell Insular de Formentera sol·licita una solució abans
d’aquesta data, ja que és un dret per a la ciutadania i una obligació per part de les
administracions.
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